
Styremøte 2
Hovedstyre i Spanskrøret 2024

________________________________________________________________________

Dato: 07.02.2023

Sted: Kontoret

Ordstyrer: Mariken

Referent: Sofie

Tilstede: Alle

Fraværende: Hanna og Erik

Oppsummering

Runde rundt bordet

Hvem Kommentar

Mariken Åre, styregreie, vors vs vors, skole og lab Ranta over å komme
på parti 2 i faun&flor

Sofie Åre (dødsgøy), vors vs vors, visninger

Erik Syk

Christian Åre,vors vs vors Burger rate:
jævla god
(husker ikke
navn, men så
digg ut på
bildet)

Mia Åre, vors vs vors, trent, og ja OG JA!

It Fredrik Ikke i Åre, vors vs vors, masse skole

Bok Fredrik Åre, elsk/hat forhold til vitenskapelige beregninger,
planlegger tattis

Planlegger
tatovering ins
av barn av
regnbuen
(mulig i

spanskrør?)

Veslemøy Åre, vors vs vors, labrapporter

Maren Planlagt Åre og vært Åre, trent, bestemt seg for fag



Hanna Syk

Oppdatering rundt vervarbeid

Hvem Kommentar

Mariken Møter, planlegging av årsmøte, godkjent endringer i
brønnesund registeret, startet planlegging av 17 mai

Sofie Skrevet søndagsinnlegg, styrt insta, sendt mail til Irgens
for å planlegge dato for opptaksturen slik at den ikke
kræsjer med tur til Slettevik

Erik -----------------------------------------------------------------------

Christian Hatt første møte med komiteen, begynte å planlegge
noe sosialt, må ha et nytt møte om rundt 14 dager

Mia Hatt første møte med komiteen, samt møte med
ekskursjonskomiteen om 3.klasseturen. Søkt om støtte
hos NV og IE-fakultetet (ikke fått invilgt all støttet så
også søkt hos Pedagogstudentene og
studentfrivilligheten). Lagt ut flere jobbtilbud på
Spanskrøret faglig. Planlagt mer rundt quizen 8.februar
og foredraget 13.februar om “valg”.

It Fredrik Hatt første møte med komitéen. Lagd discord
prototype. Forandre diverse her og der på nettsida.
Prøvd å planlegge prog og pils i komitéen.

Bok Fredrik Hatt første komitemøtet og innsett at det ikke er så gøy
etter to dager med fyll. Likevel er planen for første avis i
boks. Litt usikkert på hvordan vi skal løse det opp med
podcasten nå som vi er en del færre, men det
diskuteres aktivt i podcast-undergruppen. Det
diskuteres også å kanskje legge ut podcast-klipp på
TikTok med bakgrunns-animasjoner. Ellers sett på hva
og hvor vi kan søke om midler til redaksjonen tester og
kakebaking.

Veslemøy Har hatt komitemøte og fått lagd facebookgrupper med
undergruppene. Har fått søkt om støtte til diverse hos
NV og IE og fått lagt inn datoer for fotballkamper i
kalenderen. Driver også og planlegger treningskamp og
turnering i volleyball.

Maren Hatt et komitemøte (planlegger et til) og avtalt snakket



om hvilke arrangementer vi skal ha. Søkt litt støtte til
forskjellige arrangementer og snakket med Erudio om
påskeleker. Snakket også her med idkom. Vært med
det som skjedde i åre. snakket om at kontkom skal ta
over stipendpils

Hanna -----------------------------------------------------------------------

Ris/ros

Hvem R(i/o)ses for hva

Erik Ros for å anbefale garlic cheese på Golden Kebab

Erik Ros for å svare så kjapt og godt når enn jeg har mast med IE og NV
søknader

Sofie For et veldig gøy Åre-Søndagsinnlegg

Hanna Ros for å love Helle at ho skal ta over som fotballtrener i fylla

Maren Ros for super åretur:))

Spanks

Hvem Grunnlag for spank Tas den?

Maren Sent på vors tar

Mia

dobbel spank for å ikkje vera med på nyttårsbord for så
å lura seg unna spank og gå imot sitt eget
luremusstyre. Forræder

Tar

Erik Treg på daljepris --------

Mariken
dobbel spank for å ha vært med i det forrige styre

nei

Alle For god styrefest Maren får



Alle uten tullebilde
Sofie får
den

Mariken Avvise lambo ja

Erik Oppfordre Maren for hiro-shot når hun er dritfull

Christian Chugg når han tapte 6 minutes ja

Maren
for å endre på redaksjonen intervjuet sitt for å sette seg
i et bedre lys

Ja

Hanna Kastet ut av åre-utested 3 ganger

Maren
for å for andre gang prøve å endre på redaksjonen
intervjuet sitt for å sette seg selv i et bedre lys

nei

Mariken For å ikke møte opp på vors! Og Nach ------

Sofie komme sent til bussen 17.30 ja

Mariken komme sent til bussen 17.30 ja

Styrets forslagskasse

Hva Hva har kommet inn?

Kritikk til 1.klasse

Gi beskjed til
personen med
ideer om oppstart

Band til spanskrøret

legg ut i
spanskrøret,
mariken sender
tips til Erudio

Vikarbehov i Trondheim!



Saker <33

Sak 1: Jubileums vors og bilder Innmelder: Mariken
Tid: 7 min

Bakgrunn

Vi må finne et tidspunkt for å ta bilder, har vi funnet noen som kan ta
de?
Vi må være på lokalet før 15.00. Fredrik, Simon, Ingrid og Mariken
skal IKKE bli sjenket. Prøv generelt å unngå drikkepress
Styrebånd og spanskrør må være med

Diskusjon

Konklusjon

Handlingsplan Funnet noen som kan styrebildene, møtes for styrebilde 13.15 (alle må ta med spanskrøret og
styrebånd med daljer)

Sak 3: Naborevyen vil stå på stand
Innmelder:
Mariken/ Christian
Tid: 7 min

Bakgrunn
Naborevyen ønsker å stå på stand for å promotere revyen de to
kommende ukene i tidsrommet 11-13, tanker?

Diskusjon De ønsker å stå på stand i to uker utenfor kontorene

Konklusjon

Sak 2: Årsmøte Innmelder: Mariken
Tid: 7 min

Bakgrunn
Vi må være 30 personer for å få godkjent årsmøte
Vi må kjøpe vin i gave til ordstyrer, referenter og tellekorps
Hva heter tellekorps og referenter?

Diskusjon

Navn på referenter/tellekorps:
Haakon Arnesen
Anne Tørnes
Karoline Torø
Ha noe sosialt etterpå? For å få flere til å komme

Konklusjon

Handlingsplan Må få flere folk til å bli med, Mariken poster innlegg på nytt, alle skriver det i komiteen sin



Handlingsplan Gir beskjed om at de kan stå utenfor kontoret vårt 3-4 dager, men da må minst én fra
Spanskrøret stå på standen.

Sak 4: Oppdatering av nettsiden Innmelder: Mariken
Tid: 5 min

Bakgrunn

Vi må endre:
TVO
FUL
Mail hos faddersjef inne på fadderuka til .com ikke .no

Diskusjon

Konklusjon

Handlingsplan Fredrik sender en mail til alle, der man må svare et eller annet for å vise at mailen fungerer.

Sak 5: Gjennomgang av oppdatert stillingsinstrukser Innmelder: Mariken
Tid: 7 min

Bakgrunn
Har alle oppdatert sine stillingsinstrukser?
Høytlesning, virker de greie?

Diskusjon

Konklusjon Går i gjennom det neste møte siden alle ikke er her i dag:)

Handlingsplan

Sak 6: Oppdatering angående slack Innmelder: Mariken
Tid: 5 min

Bakgrunn
Snakket på forrige møte om å gå fra slack, og over til noe annet. Har
det skjedd noe her?

Diskusjon

Fordeler med discord:
-ting forsvinner ikke
-da kan man legge ut plasser til eksterne arrangementer (men minst en fra styre må bli med)
-poste felles meldinger som for eksempel nytraktet kaffe
-de som er med i komiteer får info

Konklusjon

Handlingsplan Gjennomgang av discord på neste styremøte tar en endelig konklusjon da. Alle tenker på hva
annet man kan snakke om i discord slik at vi holder liv i det.

Sak 7: Styrelag til quizen og eksterne arrangementer Innmelder: Sofie
Tid 5 min



Bakgrunn

Hadde vært gøy sosialt å ha et lag på jubieumsquizen. Oppfordrer
flere til å melde seg på eksterne arrangementer. Det er gøy å vise at
spanskrøret er engasjerte og stiller opp. Det er sjeldent vi får slike
muligheter igjen.

Diskusjon

Konklusjon
Blir styrelag på quiz, når man vil på eksterne arrangementer sender man det i messenger i
tillegg til å like meldingen i slack, hvis det står at vi kun har to plasser kan man ganske lett få
ekstra plasser så ikke tenkt så mye på antall plasser man får.

Handlingsplan

Sak 8: Status til podcasten
Innmelder: Fredrik
bok
Tid: 10 min

Bakgrunn

Det er 2 (og et “faddermedlem”) som har meldt seg på podcasten i
redaksjonen i år, det er ikke nok til å kunne drive den ukentlig.
Ønsker da å åpne opp for diskusjon om at podcasten skal bli et
samarbeid på tvers av komiteer, og eventuelt da hvilke komiteer.

Diskusjon Undergruppe innad i redaksjonen?

Konklusjon

Handlingsplan Alle hører med komiteen sine om folk ville vært interessert i å lage podcast, da kan de sende
melding til Fredrik.

Sak 9: Komitésider på nettsida
Innmelder: Fredrik
it
Tid: 5 min

Bakgrunn

Vi som er komitéledere må lage tekst og laste opp bilde i docsen.
Komitéledere lager docs for egen komité, dere har enten blitt eller
blir kontakta av en fra webkom.
Frister:
Komitéledere 14. februar (en uke)?
Resten av komité 21. februar (to uker)?

Diskusjon

Konklusjon

Handlingsplan
Komiteledere lager docs for egen komite. Hvis folk har vært i komiteen fra før skriver man bare
navn + fortsetter. Komiteledere må ha sendt inn innen 14.februar, og resten av komiteen må
sende inn innen 21.februar.

Sak 10: Søppelhåndtering Innmelder: Mariken



Tid: 2 min

Bakgrunn markere poser

Diskusjon

Konklusjon

Handlingsplan

Sak X: Omvisning av lageret Innmelder: Mariken
Tid: 5 min

Bakgrunn Vi har et lager som det er greit at alle i styret vet hvor er.

Diskusjon

Konklusjon

Handlingsplan Tar neste møtet siden ikke alle var her idag

Eventuelt kommet opp under møtet

Sak og/eller navn Konklusjon

Åre evaluering Gjennomgått

kontkom ta over
stipendpils

Annenhver gang på kontoret (kontkom) og på en bar (arrkom),
arrkom og kontkom samarbeider om arrangementet, første blir
21.feb på en den gode nabo.

frifond
Sender en felles søknad (større sannsynlighet for å få det gjennom)
Erik søker på vegne av alle.

komiteedaljer?
En felles komitedalje. Høre på komitemøter om folk ville vært
interessert, evt søke i frifond om dette

Ikkje arrangementer når
det er fotballkamp

Koster mye å ikke møte opp på en fotballkamp. Man må ikke sette
opp arrangementer på disse dagene. Man ser fotballkampene i
kalenderen.

Handlingsplan videre

Saksnr. + Navn Handlingsplan



Sak 1: Jubileums
vors og bilder

Funnet noen som kan styrebildene, møtes for styrebilde 13.15 (alle må ta med
spanskrøret og styrebånd med daljer)

Sak 2: Årsmøte Må få flere folk til å bli med, Mariken poster innlegg på nytt, alle skriver det i komiteen
sin

Sak 3: Naborevyen
vil stå på stand

Gir beskjed om at de kan stå utenfor kontoret vårt 3-4 dager, men da må minst én fra
Spanskrøret stå på standen.

Sak 4: Oppdatering
av nettsiden

Fredrik sender en mail til alle, der man må svare et eller annet for å vise at mailen
fungerer.

Sak 5:
Gjennomgang av
oppdatert
stillingsinstrukser

Går i gjennom det neste møte siden alle ikke er her i dag:)

Sak 6: Oppdatering
angående slack

Gjennomgang av discord på neste styremøte tar en endelig konklusjon da. Alle tenker
på hva annet man kan snakke om i discord slik at vi holder liv i det.

Sak 8: Status til
podcasten

Alle hører med komiteen sine om folk ville vært interessert i å lage podcast, da kan de
sende melding til Fredrik.

Sak 9: Komitésider
på nettsida

Komiteledere lager docs for egen komite. Hvis folk har vært i komiteen fra før skriver
man bare navn + fortsetter. Komiteledere må ha sendt inn innen 14.februar, og resten
av komiteen må sende inn innen 21.februar.

Sak X: Omvisning
av lageret

Tar neste møtet siden ikke alle var her idag

Møtekritikk

● NSTR


